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Protokół  Nr 20/2016 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 28 kwietnia 2016 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach, przy ul. Ryduł towskiej 7. 
W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 15 radnych. 
Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zal. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych słowami: „Na 
podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram Sesję  
Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". W szczególności powitał  Komendanta 
Komisariatu Policji w Gaszowicach Pana Zbigniewa Ciałonia, Gminnego Komendanta 
Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP w Gaszowicach Pana Czesława Kasperca oraz 
sołtysów. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 15 
radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 
o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 31 marca 2016 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 
8. Informacja na temat porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy 
Gaszowice. 
9. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Gaszowice za rok 2015. 
10. Sprawozdania finansowe jednostek organizacyjnych za rok 2015. 
11. Informacja o stanie dróg po sezonie zimowym. 
12. Podsumowanie wykorzystanych środków finansowych udzielonych w formie dotacji dla 
organizacji pozarządowych działających na terenie gminy Gaszowice za rok 2015. 
13. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 
b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 
c) podjęcie uchwały w sprawie poparcia działań  mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego 

Instytutu Onkologii; 
d) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Gaszowice". 
14. Wolne wnioski i informacje. 
15. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
16. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się  z zapytaniem, czy któryś  z uczestników sesji wnosi uwagi bądź  
propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad. Do porządku obrad nie wniesiono uwag. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 31 marca 2016 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz był  
wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady Gminy i radni mieli możliwość  zapoznania 



się  z jego treścią. Protokół  czytali: Marek Masarczyk, Andrzej Cieślok, Damian Krauze, Jerzy 
Kawulok, Rafał  Zdziebczok, Ilona Sklarek, Agnieszka Pytlik, Krzysztof Lorek, Tadeusz Korecki, 
Szymon Korbel, Mieczysław Szymik, Józef Szawerna, Ewa Biernacka, Piotr Górecki, Barbara 
Watoła. Ponadto protokół  czytał  Pan Wójt. 
Kolejno Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi do 
protokołu. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści i jest zgodny z przebiegiem obrad. 
Po czym Przewodniczący Rady zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie punktu 
dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 31 marca 2016 r. 
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi 
z protokołu, o którym mowa powyżej. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi do 
protokołu. Nikt nie wniósł  uwag, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod głosowanie. 
Protokół  przyjęto w głosowaniu: 
Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głosów „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  został  przyjęty jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 1 kwietnia 
2016 r. do 28 kwietnia 2016 r. następującej treści: 
„1. 2 kwietnia w Czerwionce-Leszczynach odbył  się  Powiatowy Turniej siatkówki samorządowców; 
2. W dniach od 7-9 kwietnia uczestniczyłem w Kongresie Młodego Samorządu w Dusznikach Zdroju; 
3. 9 kwietnia odbył  się  w OKiS Gaszowice Turniej SKATA o Puchar Prezesa MCJ — Jacka Czogalli; 
4. W dniach 9-10 kwietnia w Jarocinie odbył  się  III Samorządowy Turniej Piłki Nożnej; 
5. 11 kwietnia uczestniczyłem w Piecach w spotkaniu seniorów zorganizowanego przez radnych 
i radę  sołecką  z sołectwa Piece; 
6. 12 kwietnia w Szkole Podstawowej w Czernicy odbyła się  Przedszkoliada z udziałem dzieci 
z Bruntala; 
7. 12 kwietnia uczestniczyłem w spotkaniu seniorów z terenu Gaszowic zorganizowanym przez 
radnych i radę  sołecką  sołectwa Gaszowice w Ośrodku Kultury i Sportu; 
8. 13 kwietnia odbyło się  spotkanie w sprawie porozumienia z Gminą  Świerklaniec; 
9. 14 kwietnia odbyło się  kolejne spotkanie w sprawie budowy drogi Pszczyna-Racibórz; 
10. 15 kwietnia w Czernicy odbyła się  iluminacja Szkoły Podstawowej im. H.M. Góreckiego 
w Czernicy; 
11. 16 kwietnia na terenie Gminy Gaszowice odbył  się  bieg na orientację; 
12. W dniach 18-19 kwietnia Zastępca P. Z. Goworowski uczestniczył  w Śląskim Forum Oświaty 

Samorządowej w Ustroniu; 
13. 19 kwietnia uczestniczyłem w Katowicach w konferencji pod nazwą  „Wspólne dla repatriacji" 

zorganizowanej przez Śląski Urząd Wojewódzki; 
14. 20 kwietnia uczestniczyłem w Posiedzeniu Ogólnym Subregionu Zachodniego w Jastrzębiu 

Zdroju; 
15. 21 kwietnia w Gimnazjum im. Ziemi Śląskiej w Piecach odbyła się  debata pn. „Przełamujemy 

Lody obojętności" w której uczestniczył  Z-ca P. Goworowski; 
16. 22 kwietnia w SP Czernica odbyła się  uroczystość  nadania szkole sztandaru; 
17. 23 kwietnia na terenie Gimnazjum w Piecach odbyła się  impreza sportowa — Pomoc Piotrusiowi; 

18. 26 kwietnia w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Szczerbicach odbył  się  konkurs Ekologiczny; 

19. 26 kwietnia uczestniczyłem w spotkaniu LGD w Kornowacu; 
20. 27 kwietnia odbyła się  narada z dyrektorami szkół  i przedszkoli; 
21. 28 kwietnia uczestniczyłem w szkoleniu Rady LGD w Kornowacu; 
22. 28 kwietnia odbyła się  robocza narada z sołtysami. 
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Podpisałem: 
1. Sześć  zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016; 
2. Zarządzenie w sprawie powołania komisji do spraw brakowania druków ścisłego zarachowania 
wykorzystywanych na potrzeby wydawania odpisów aktów stanu cywilnego; 
3. Zarządzenie w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne; 
4. Zarządzenie w sprawie wykazu osób prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych 
nieposiadających osobowości prawnej, którym w zakresie podatków lub opłat udzielono ulg, 
odroczeń, umorzeń  lub rozłożono spłatę  na raty w kwocie przewyższającej łącznie 500 zł, wraz ze 
wskazaniem wysokości umorzonych kwot i przyczyn umorzenia w 2015 r.; oraz wykazu osób 
prawnych i fizycznych oraz jednostek organizacyjnych nieposiadających osobowości prawnej, 
którym udzielono pomocy publicznej w 2015 r.; 
5. Zarządzenie w sprawie przyjęcia sprawozdań  finansowych za rok 2015 wraz z informacją  
uzupełniającą  o wysokości środków na świadczenia pracownicze zabezpieczone w wieloletniej 
prognozie finansowej na lata 2015-2020; 
6. Zarządzenie w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Pracy Urzędu Gminy Gaszowice; 
7. Zarządzenie w sprawie nadania Regulaminu Organizacyjnego Urzędowi Gminy Gaszowice; 
8. Zarządzenie w sprawie nabycia na rzecz Gminy Gaszowice nieruchomości gruntowej położonej 
w miejscowości Piece na utworzenie drogi gminnej; 
9. Zarządzenie w sprawie powołania Komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania 
przetargowego w trybie przetargu nieograniczonego dla zadania pn. Budowa boiska 
wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Czernicy; 
10. Zarządzenie w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości gruntowej niezabudowanej do 
sprzedaży w miejscowości Gaszowice; 
11. Zarządzenie w sprawie sporządzenia i przedstawienia Radzie Gminy Gaszowice oceny zasobów 
pomocy społecznej dla gminy Gaszowice. Ocena została przedstawiona radnym na poszczególnych 
komisjach stałych. Została przygotowana w oparciu o analizę  lokalnej sytuacji społecznej 
i demograficznej. Zasoby, o których mowa w ocenie obejmują  w szczególności infrastrukturę, 
kadrę, organizacje pozarządowe i nakłady finansowe na zadania pomocy społecznej bez względu 
na podmiot je finansujący i realizujący. Ocena obejmuje osoby i rodziny korzystające z pomocy 
społecznej, rodzaje ich problemów oraz ich rozkład finansowy. Organ wykonawczy (wójt) 
przedstawia co roku do dnia 30 kwietnia ocenę  odpowiednio radzie gminy. Ocena wraz 
z rekomendacjami jest podstawą  do planowania budżetu na rok następny. 

Na podstawie art. 5a ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie Wójt Gminy 
ma obowiązek przedłożenia organowi stanowiącemu sprawozdania z programu współpracy za rok 
poprzedni. Dokument zawiera szczegółowe informacje związane zarówno merytoryczną  jak 
i finansową  współpracą  Gminy z organizacjami pozarządowymi, a także wskazuje na wszelkie 
dostępne formy współpracy jaka była podejmowana na przestrzeni ostatniego roku. Na tym Wójt 
zakończył  swoje sprawozdanie". 

Przewodniczący Rady podał  do wiadomości, że podczas organizowanego V Turnieju Piłki 

Siatkowej Samorządowców, pod patronatem Przewodniczącego Rady Powiatu Jana Tokarza, który 
odbył  się  dniu 2.04.2016 r. nasza drużyna zajęła III miejsce, zdobywając tym samym puchar 
Starosty Rybnickiego dla Gminy Gaszowice. 

Radny Józef Szawerna zwrócił  się  do Wójta o informacje gdzie w Gaszowicach znajduje się  
działka planowana do sprzedaży w drodze przetargu. Wójt poinformował, że nieruchomość  
gruntowa niezabudowana, o której mowa w Zarządzeniu położona jest w Gaszowicach przy ulicy 
Wiejskiej . 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  uwagi do przedstawionego 
sprawozdania. Nikt nie zabrał  głosu. 
Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac Wójta nie wniesiono uwag. 
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5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek poinformował  o posiedzeniach komisji, 
które odbyły się  w okresie międzysesyjnym. Posiedzenia odbywały się  w sali narad w Urzędzie 
Gminy. Pierwsze posiedzenie odbyło się  w dniu 18 kwietnia 2016 roku, podczas którego komisja 
dokonała analizy sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2015, sprawozdania finansowego 
i informacji o stanie mienia komunalnego. Kolejne posiedzenie odbyło się  w dniu 25 kwietnia 2016 r. 
przedmiotem, którego były bieżące sprawy i analiza materiałów na sesję. Komisja nie wniosła uwag 
do materiałów i pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. Ponadto Komisja 
sporządziła wniosek w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Gaszowice wnioskując 
o udzielenie Wójtowi Gminy Gaszowice absolutorium za 2015 rok. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji w zakresie 
przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie wniesiono 
uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Kolejno Przewodniczący Rady podał  do wiadomości, że wniosek o udzielenie absolutorium wraz 
z opinią  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice o wykonaniu budżetu Gminy Gaszowice za 
rok 2015 zostanie przesłany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach celem 
zaopiniowania. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 
i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży — Jerzy 
Kawulok, przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 25 kwietnia 
2016 r. o godzinie 8.30 w sali ślubów Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Działalność  organizacji pozarządowych i grup nieformalnych na terenie gminy Gaszowice 
(podsumowanie działalności za rok 2015 i plany na rok 2016) - Wójt, Towarzystwo Śpiewacze Bel Canto, 
Związek Harcerstwa Polskiego — Chorągiew Śląska Hufiec Ziemi Rybnickiej, Ruch Wspierania Inicjatyw 
Spolecznych U'RWIS, Stowarzyszenie Działań  Lokalnych Spichlerz, Stowarzyszenie Emerytów i Rencistów 
GRONO, Kola Gospodyń  Wiejskich, Stowarzyszenie mieszkańców na rzecz rozwoju sołectwa Piece — ISKRA, 
Klub Emeryta Barbara w Czernicy 
2. Działalność  Ośrodka Pomocy Społecznej w 2015 roku. - Wójt, Kierownik OPS 
3. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 

Przewodniczący Rady zwrócił  uwagę  Przewodniczącemu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 
Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży, aby podczas sesji w skrócie przedstawiać  sprawozdania 
z prac komisji, poprosił  by nie odczytywać  całych protokołów, ponieważ  wcześniej ustalono, że 
odczytywane będą  jedynie protokoły z przeprowadzonych kontroli przez Komisję  Rewizyjną. 
Nadmienił  również, że protokoły z posiedzeń  komisji są  do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie 
Rady. 
Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie 
wniesiono uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokolu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 
Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 26 kwietnia 
2016 r. o godzinie 13.30 w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Stan dróg gminnych i powiatowych po sezonie zimowym (oznakowanie oraz oświetlenie dróg, 
parkingi, przystanki, potrzeby zmian w tym zakresie). - Wójt, Kierownik Referatu Gospodarki Publicznej, 
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Inwestycji i Zamówień  Publicznych 

2. Planowane inwestycje na drogach powiatowych w 2016 roku na terenie Gminy Gaszowice. - wójt 
3. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji w zakresie 
przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie wniesiono 
uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Informacja na temat porządku publicznego i ochrony przeciwpożarowej na terenie Gminy 
Gaszowice. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że na sesję  Rady nie został  zaproszony Komendant Straży Gminnej 
w Lyskach z racji krótkiego okresu wykonywania działań  na terenie naszej gminy. Poinformował  
również, że sprawozdania dotyczące powyższej tematyki, które zostały przygotowane przez 
Komendanta Komisariatu Policji w Gaszowicach — Pana Zbigniewa Cialonia, Gminnego 
Komendanta ZOSP RP w Gaszowicach - Pana Czesława Kasperca oraz Komendanta Straży 
Gminnej w Lyskach — pana Jerzego Skwarskiego radni otrzymali wraz z materiałami na sesję. 
Informacje szczegółowo zostały omówione podczas posiedzeń  komisji. Do przedstawionych 
sprawozdań  radni nie wnieśli uwag. Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  o przedstawienie 
krótkich informacji podsumowując ten temat. 
Zarówno Komendant Komisariatu Policji oraz Gminny Komendant ZOSP RP w Gaszowicach 
podsumowali działalność  policji i ochotniczych straży pożarnych, ponadto podziękowali władzom za 
dotychczasową  współpracę. 
Przewodniczący Rady podziękował  Komendantom za przybycie, przedstawione informacje oraz 
wyraził  nadzieję  dalszej, dobrej współpracy. 

9. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Gaszowice za rok 2015. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że wszyscy radni mieli możliwość  zapoznania się  z przedłożonym 
sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za rok 2015, sprawozdaniem rocznym z wykonania 
planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informacją  o stanie mienia gminy za 2015 
rok. Pani Skarbnik poformowała, że na wszystkich posiedzeniach komisji dokumenty były 
analizowane, ponadto został  przedstawiony zarys sprawozdania z realizacji dochodów i wydatków 
w roku 2015. Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  pytaniem, czy któryś  z radnych wnosi 
jakieś  uwagi, bądź  ma pytania do powyższych dokumentów. Do powyższych dokumentów 
ustosunkowano się  pozytywnie, nie wniesiono uwag. 

10. Sprawozdania finansowe jednostek organizacyjnych za rok 2015. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że wszyscy otrzymali sprawozdania finansowe jednostek 
organizacyjnych sporządzone na dzień  31.12.2015 roku (bilans jednostki budżetowej, rachunek 
zysków i strat jednostki, zestawienie zmian w funduszu jednostki) wraz z materiałami na sesję. 
Ponadto została sporządzona przez Panią  Skarbnik i przekazana interpretacja opisowa do sprawozdań  
finansowych. Jak wynika z przedstawionych sprawozdań  z prac komisji sprawozdania finansowe 
jednostek organizacyjnych były przedmiotem posiedzeń  komisji. Do przedłożonych sprawozdań  
radni nie wnieśli uwag. 
Następnie Przewodniczący zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania w zakresie sprawozdań  
finansowych poszczególnych jednostek organizacyjnych. Nikt nie miał  pytań. 

11. Informacja o stanie dróg po sezonie zimowym. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji temat był  
omawiany podczas posiedzeń  komisji, do którego uwag nie wniesiono. 
Następnie Przewodniczący zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi bądź  ma pytania w zakresie 
niniejszej informacji. Nikt nie zabrał  głosu w tym temacie. 
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12. Podsumowanie wykorzystanych środków finansowych udzielonych w formie dotacji dla 
organizacji pozarządowych działających na terenie gminy Gaszowice za rok 2015. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 
z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji temat był  
omawiany podczas posiedzeń  komisji, do którego uwag nie wniesiono. 
Następnie Przewodniczący zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi bądź  ma pytania w zakresie 
niniejszej informacji. Nikt nie zabrał  głosu w tym temacie. 

13. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego nie wniesiono uwag. Kolejno Pan Wójt wniósł  autopoprawki do przedmiotowego projektu 
uchwały polegające na zwiększeniu i zmniejszeniu wydatków bieżących o kwotę  65 tyś. złotych. 
Zmniejszenie następuje w dziale 600 Transport i łączność, a zwiększenie w dziale 921 Kultura 
i ochrona dziedzictwa narodowego z przeznaczeniem na pozostałą  działalność  w zakresie organizacji 
Dożynek. Powyższa zmiana zostanie wprowadzona do Załącznika Nr 2 dotyczącego zmian w planie 
wydatków budżetowych do projektu uchwały. Wójt zwrócił  się  z prośbą, aby przyjąć  przedmiotowe 
autopoprawki, gdyż  w miesiącu maju będzie składany projekt, na którego realizację  powinny być  
zabezpieczone środki w budżecie. 
Ponadto Pani Sekretarz poinformowała, że kwestia ta wynikła po warsztatach w Euroregionie, 
w ramach których sprawdzony został  przygotowany projekt, w związku z czym wójt na etapie 
składania wniosku winien złożyć  oświadczenie, że zostały zabezpieczone w budżecie gminy takie 
środki. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania do Wójta w zakresie wniesionych 
autopoprawek. Nie wniesiono uwag w tym temacie. Następnie Przewodniczący Rady zaproponował, 
aby powyższe autopoprawki przegłosować  łącznie. Nie wniesiono sprzeciwu, w związku z czym 
Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie autopoprawki Wójta. 
Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głosów „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że autopoprawki Wójta zostały przyjęte jednogłośnie. 

W dalszej kolejności Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały z uwzględnieniem kwot 
wynikających z przyjętych autopoprawek. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.20.108.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 kwietnia 
2016 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016 - stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 
następne; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 
do którego nie wniesiono uwag. Następnie Pan Wójt poinformował, że w wyniku zmian w uchwale 
budżetowej należy dokonać  zmian w zakresie wydatków w Załączniku Nr 3, który dotyczy objaśnień  
do wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne. Po czym zwrócił  się  z prośbą  
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o przyjęcie przedstawionej zmiany. 
Kolejno Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania do Wójta w zakresie 
wniesionych autopoprawek. Nie wniesiono uwag w tym temacie, w związku z czym Przewodniczący 
Rady poddał  zmianę  pod głosowanie. 
Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że zmiana została przyjęta jednogłośnie. 
W dalszej kolejności Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy 
któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie 
wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.20.109.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 kwietnia 
2016 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie poparcia działań  mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego 
Instytutu Onkologii; 
Przewodniczący Rady powiedział, że jest przeciwny podejmowaniu uchwał  intencyjnych, jednakże 
po rozmowach z okolicznymi samorządowcami podjęto decyzję, aby nasza Gmina również  zajęła się  
tematem, w związku z czym został  przygotowany projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 
Nadmienił, iż  Centrum Onkologii w Gliwicach, obok Centrum Onkologii w Krakowie jest częścią  
Instytutu w Warszawie, a zatem dyrekcja tego Centrum nie może samodzielnie podejmować  decyzji, 
w jaki sposób i na jakie cele przeznaczyć  posiadane przez Centrum środki pieniężne, uniemożliwia 

to również  zaplanowanie wydatków w zakresie inwestycji, poszerzenia zakresu działania Centrum, 

w związku z czym podjęto działania mające na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu 

Onkologii. Następnie podał  do wiadomości, że wiele samorządów poparło już  tę  inicjatywę  i do 

Urzędu Gminy adresowane są  uchwały rad dotyczące poparcia działań  mających na celu utworzenie 

Śląskiego Instytutu Onkologii. 
Kolejno poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, do którego nie 

wniesiono uwag. 
Wiceprzewodnicząca Rady oczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- O — głosy „wstrzymujące się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.20.110.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 kwietnia 
2016 r. w sprawie poparcia działań  mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu 

Onkologii - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

d) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Gaszowice"; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

7 



do którego nie wniesiono uwag. W dalszej kolejności Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt 
uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego 
projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 
Głosowanie:  
- 15 — głosów „za", 
- O — głos „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.20.111.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 28 kwietnia 
2016 r. w sprawie przyjęcia „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Gaszowice" - stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 

14. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady przekazał  następujące sprawy: 
- kolejna sesja odbędzie się  w dniu 30.05.2016 r. — godz. 15.30 w Ośrodku Kultury w Czernicy; 

- przypomniał, że do końca kwietnia należy złożyć  oświadczenia majątkowe wraz z kopią  zeznania 
podatkowego za rok 2015 w dwóch egzemplarzach; 

- poinformował, iż  w związku ze zmianą  godzin pracy Urzędu Gminy począwszy od miesiąca maja 
2016 roku radni będą  pełnić  dyżury w każdy czwartek w godzinach od 15.00 do 16.00 w Urzędzie 
Gminy - pokój nr 21. W miesiącu lipcu ze względu na przerwę  urlopową  dyżury nie będą  pełnione. 
Następnie podał  harmonogram dyżurów na miesiąc maj i czerwiec, który przedstawia się  następująco: 
Ma* 2016 
5 maj — Ewa Biernacka 
12 maj — Szymon Korbel 
19 maj — Józef Szawerna 
Czerwiec 2016  
2 czerwiec — Barbara Watoła 
9 czerwiec — Marek Masarczyk 
16 czerwiec — Mieczysław Szymik 
23 czerwiec — Krzysztof Lorek 
30 czerwiec — Andrzej Cieślok 

- podał  do wiadomości, że w dniu 22 kwietnia 2016 r. na zaproszenie dyrekcji, rady pedagogicznej 
oraz uczniów Wiceprzewodnicząca Rady w imieniu Rady Gminy Gaszowice uczestniczyła 

w uroczystości nadania sztandaru Szkole Podstawowej im. Henryka Mikołaja Góreckiego 
w Czernicy wręczając list gratulacyjny oraz kwiaty; 

- poinformował, że w związku z licznymi pytaniami radnych na temat sprawowania funkcji radnego 
przez Agnieszkę  Pytlik a zarazem pełnienia funkcji Prezesa SDL Spichlerz zwrócił  się  do radcy 
prawnego o przygotowanie opinii prawnej w tym zakresie, w świetle zapisów ustawy o samorządzie 
gminnym (art. 24 f ust. 1). W tym temacie radca prawny Michał  Gebel przekazał  informację, że po 

otrzymaniu wyjaśnień  i przedstawieniu dokumentu od Pani Agnieszki Pytlik wynika, iż  na dzień  
rozpoczęcia zarządzania Ośrodkiem Kultury w Czernicy przez Stowarzyszenie SDL Spichlerz tj. 
01.03.2016 r. nie była już  członkiem zarządu tego stowarzyszenia, a zatem sporządzanie opinii 
prawnej w tej sprawie jest bezprzedmiotowe. Kolejno Przewodniczący Rady przytoczył  treść  
oświadczenia radnej Agnieszki Pytlik adresowanego do Zarządu Stowarzyszenia Działań  Lokalnych 
Spichlerz, iż  z dniem 29 lutego 2016 r. składa rezygnację  z pełnienia funkcji Prezeski SDL Spichlerz, 
a decyzja ta podyktowana jest niemożliwością  łączenia funkcji członka Zarządu Stowarzyszenia 
z funkcją  radnej gminy Gaszowice. 
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Bieżąca korespondencja  
- w dniu 11 kwietnia 2016 r. do Urzędu Gminy Gaszowice wpłynęło pismo Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Katowicach Znak WA-410/8//1_1/16 z dnia 6 kwietnia 2016 r. którym przekazana 
została Uchwała Nr 119/VIII/2016 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach z dnia 
31 marca 2016 roku w sprawie uchwały Nr OG-BR.0007.18.95.2016 Rady Gminy Gaszowice dnia 
25 lutego 2016 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują  się  domki letniskowe, lub innych 
nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie 
przez część  roku. 
- do Rady Gminy Gaszowice zostało przekazane: 
1) Zarządzenie Wójta Nr W.0050.61.2016 z dnia 13 kwietnia 2016 r., w sprawie przyjęcia sprawozdań  
finansowych za rok 2015 wraz z informacją  uzupełniającą  o wysokości środków na świadczenia 
pracownicze zabezpieczone w wieloletniej prognozie finansowej w latach 2015-2020, 
2) Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 rok dla Gminy Gaszowice, 
3) Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Gaszowice z podmiotami 
prowadzącymi działalność  pożytku publicznego za 2015 rok. 
Wszelka korespondencja jest do wglądu w siedzibie Rady. 
Ponadto podał  do wiadomości, że pocztą  e-mail została przekazana: 
1. Uchwała Rady Miejskiej w Jaworznie Nr XVII/243/2016 z dnia 30.03.2016 r. 
2. Uchwała Rady Gminy Gierałtowie Nr XXII/146/16 z dnia 19.04.2016 r. 
3. Uchwała Rady Miejskiej w Pszowie NR XVI/118/2016 z dnia 13.04.2016 r. 
4. Apel Rady Gminy Zbrosławice Nr 1/2016 z dnia 30.03.2016 r. 
5. Uchwała Rady Gminy Mierzęcice Nr XIX/152/2016 z dnia 30.03.2016 r. 
6. Uchwała Rady Miasta w Rybniku Nr 323/XX/2016 z dnia 21.04.2016 r. 
7. Uchwała Rady Gminy Godów Nr XIX/135/2016 z dnia 25.04.2016 r. 
8. Uchwała Rady Gminy Niegowa Nr 139/XVII/2016 z dnia 22.04.2016 r. 
9. Uchwała Rady Gminy Nędza Nr XXVII-159-2016 z dnia 25.04.2016 r. 
10. Uchwała Rady Gminy Janów Nr 123/XIX/16 z dnia 27.04.2016 r. 
w sprawie poparcia działań  mających na celu utworzenie niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 

Radny Jerzy Kawulok poinformował, że w dniu 12 kwietnia 2016 r. uczestniczył  w VIII edycji 

Przedszkoliady i skierował  podziękowania dla radnych od organizatorów za udzieloną  pomoc na 

rzecz organizacji tego wydarzenia. 

Radna Agnieszka Pytlik przedstawiła kwestię  ufundowania przez radnych nagrody dla najszybszego 

biegacza biorącego udział  w III Czernickim Biegu Ulicznym, który odbędzie się  w dniu 26 maja 

2016 roku. Przewodniczący Rady poinformował, że temat ten radni przeanalizują  po sesji, ponadto 

zadeklarował, iż  jako Przewodniczący Rady ufunduje puchar na ten cel. 

Radny Jerzy Kawulok poruszył  temat przedstawiony na ostatnim spotkaniu rady sołeckiej 

w Czernicy, dotyczący podjęcia działań  w zakresie nawiązania współpracy Uczniowskiego Klubu 

Sportowego Lider ze Szkołą  Podstawową  w Czernicy. Przewodniczący Rady zwrócił  uwagę, że radni 

i wójt przyjmują  to do informacji, temat ten był  już  wielokrotnie poruszany, i takie rozmowy należy 

prowadzić  jedynie z zarządem Klubu Lider, aby rozważyli możliwość  rozpoczęcia swojej 

działalności również  w obrębie Szkoły Podstawowej w Czernicy. 

Sołtys Solectwa Czernica — Adam Mróz zaprosił  na organizowany „Dzień  Przytulania", który 

odbędzie się  w sołectwie Czernica w dniu 10.05.2016 r. 

Radna Agnieszka Pytlik zapytała Wójta, czy informacja o utworzeniu zespołów szkolno-
przedszkolnych w Czernicy i w Gaszowicach w roku szkolnym 2016/2017 jest faktem ostatecznym. 
Z-ca Wójta Zbigniew Goworowski wyjaśnił, że jest to temat świeży, rozwojowy propozycja 
w zakresie utworzenia zespołów szkolno-przedszkolnych została wstępnie przedstawiona na naradzie 
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PRZEW DN CZACY RADY 

arek asarczyk 

z dyrektorami szkół  i przedszkoli oraz na posiedzeniu komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych, 
Zdrowia i Młodzieży. Ponadto poinformował, że do tematu jeszcze powrócimy. 

Sołtys sołectwa Szczerbice Mieczysław Szymik zwrócił  się  do Wójta z prośbą, o wystosowanie 
pisma do Inspektora Nadzoru Budowlanego, aby określił  się  jednoznacznie w sprawie czy budynek 
gospodarczy znajdujący się  w Szczerbicach przy ulicy Biernackiego 10, jest do rozbiórki, ze względu 
na to, iż  zagraża bezpieczeństwu sąsiednich domostw, a także mieszkańców poruszających się  po 
ulicy Biernackiego. Nadmienił, że w tej sprawie toczyło się  postępowanie administracyjne 
w Nadzorze Budowlanym w Rybniku, gdyż  była wcześniej zgłoszona przez mieszkańca sołectwa. 
Wójt powiedział, że w tej sprawie działania były prowadzone. 

15. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Szymon Korbel zwrócił  się  do Wójta, z zapytaniem, czy w związku z wystosowaną  prośbą  
Rady Rodziców z Gaszowic o współfinansowanie przez gminę  zakupu wyposażenia, mianowicie 
tablic multimedialnych, Wójt podjął  jakąś  decyzję. W odpowiedzi Wójt udzielił  informacji, że 

popiera się  działania podejmowane przez Radę  Rodziców Szkoły Podstawowej w Gaszowicach 

i w związku z pismem została wystosowana odpowiedź  z informacją, że zostaną  przekazane środki 
na dofinansowanie zakupu tablicy multimedialnej w kwocie 4 tysiące złotych. Ponadto Wójt 

nadmienił, że poczynione zostały starania, mające na celu pozyskanie dodatkowych środków na 

oświatę. Jednocześnie Wójt zaznaczył, że należy mieć  na uwadze także inne, pilne potrzeby jakie są  
w tej placówce między innymi wyposażenie sali informatycznej, a także termomodernizacja 

budynku. 
Ponadto radny Szymon Korbel poruszył  temat zapisów dzieci na język niemiecki w Szkole 

Podstawowej w Gaszowicach, zwracając uwagę  na podawane w tym zakresie informacje, 

a dotyczące tego, iż  w przypadku braku wniosków od wszystkich dzieci z danej klasy zajęcia 

z języka niemieckiego nie zostaną  wprowadzone dla tej klasy. Ponadto dodał, że z informacji 

przekazanych przez Panią  Wicedyrektor wynika, że zostało złożonych ponad 150 wniosków, 

a miejsc jest ok. 80. 
Z-ca Wójta Zbigniew Goworowski wyjaśnił, że odbyło się  spotkanie z doradcą  ds. oświaty 

z Opola, podczas którego dyrektorzy szkół  zostali przeszkoleni w zakresie zasad i sposobu 

organizowania w szkole nauki języka mniejszości narodowych tj. języka niemieckiego. Kolejno 

poinformował, że nauka języka niemieckiego w danej szkole jest organizowana zawsze tylko 

i wyłącznie na wniosek rodziców, (opiekunów prawnych), który jest składany do dyrektora szkoły. 

Dyrektor w planie organizacyjnym szkoły dokonuje przydziału godzin na dodatkowe nauczanie 

języka mniejszości. Zastępca Wójta poinformował  również, że nie jest znana ilość  złożonych 

wniosków w Szkole Podstawowej w Gaszowicach, ponieważ  na dzień  dzisiejszy Pani Wicedyrektor 

nie podała ostatecznej ilości złożonych wniosków. 

2. Radny Rafał  Zdziebczok zwrócił  uwagę  na niekorzystną  lokalizację  studzienki, która znajduje 

się  w okolicy zjeżdżalni oraz piaskownicy na terenie parku w Piecach i dodatkowo położona jest 

około 1 metra poniżej poziomu, co jest bardzo niebezpieczne ze względu na przebywające tam dzieci, 

sugerując tym samym aby wystosować  pismo w tej sprawie do PWiK. Wójt poinformował, że 

zostanie to zweryfikowane, a następnie jeżeli będzie taka potrzeba to nie widzi przeszkód by 

wystosować  odpowiednią  korespondencję. 

16. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy Gaszowice. 

Sesja trwała do godziny 17.50. 

Protokołowała: 
/4 Anna Zimny 
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